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Tavaszi régiós értekezlet Sopronban

Az értekezlet helyszínét és a vendéglá-
tást a TAEG Tanulmányi Erdőgazdaság 
Zrt. biztosította a Muck Turistaházban, 
ahová mind a 11 helyi csoporttól meg-
érkeztek a tisztségviselők, reprezentál-
va ezáltal a teljes egyesületi tagság kö-
zel egyharmadát. 

A résztvevők sajnálatuknak adtak 
hangot, hogy Főtitkárunk a meghívás 
és előzetes ígérete ellenére nem tudott 
időt szakítani a programon való részvé-
telre. 

(A tavasz során az OEE Főtitkára és az 
általa vezetett Titkárság számos országos 
jelentőségű szakmai, ágazati és erdő-
pedagógiai pályázati programot koor-
dinált, az április végi Év Erdésze Verseny 
országos döntője és az idén a hagyomá-
nyosnál jelentősen korábban megrende-
zésre kerülő  Vándorgyűlés szervezése 
mellett, a mindennapi működési felada-
tokon túl. És ne feledjük! Az OEE lesz  
a háziagzdája októberben a 19. EFPC-
nek, azaz a 19. Európai Erdőpedagógiai 
Kongresszusnak – a szerk.)    

A rendezvény a házigazda rövid be-
mutatkozásával és legújabb projektje, 
egy egyedi gyártású, „traktor-harvesz-
ter” ismertetésével kezdődött, vetített 
képes előadás formájában. Ábrahám 
István vezérigazgató-helyettes jelezte a 
résztvevőknek, hogy a TAEG Zrt. szíve-
sen tart hasonló, már terepi bemutatóval 
is egybekötött ismertetőt további érdek-
lődő szakmai csoportoknak.

Ezután Bakó Csaba régióképviselő 
vette át a szót, és tért rá a meghirdetett 
egyesületi napirendi pontok megtár-
gyalására. Az ülés fő témája a 2025. évi 
kitüntetésre javasolt tagtársaink régió-
ból történő delegálása volt.

A résztvevők először meghallgatták 
Bodor György régiós díjbizottsági kép-

viselőnk beszámolóját, a méltatások el-
készítésével kapcsolatos praktikus ja-
vaslatait, majd hosszas megbeszélést 
követően a jelen lévők kialakították azt 
a jelölti listát, amelyet a régió azóta a 
Díjbizottság elé terjesztett.

A megbeszélés közben előkerült 
több, a Kitüntetési Szabályzat módosí-
tására irányuló javaslat, amelyeket cso-
korba szedve „átadtunk” Bodor György 
DB képviselőnknek, a javaslatok to-
vábbítása céljából.

Az Egyesület működésével kapcsola-
tos észrevételek is elhangzottak, élénk 
eszmecserét generálva a résztvevők kö-
zött. Az itt elhangzott javaslatok tolmá-
csolására és képviseletére Bakó Csaba 
régióképviselőt kérték fel a H. Cs. dele-
gáltak. 

Egy markánsabb, hangsúlyosabb ész-
revételt az alábbiakban idéznék: „Továb-
bi észrevételünk, hogy az Alapszabály 
többszöri módosításával az Egyesület 
operatív működésének részletes szabá-
lyait egyre inkább az egyes szabályzatok 
tartalmazzák. Ezek a dokumentumok 
nagyban meghatározzák az egyesületi 
élet alapvető kereteit, emiatt fontos len-
ne, hogy a szabályzatok bármilyen mó-
dosítását a Küldöttgyűlés hagyja jóvá.”

Az ülés másik kiemelt témája a régi-
óban az OEE Szombathelyi H. Cs. és a 

Szombathelyi Erdészeti Zrt.-nél megren-
dezésre kerülő idei Vándorgyűlés volt. 
A szervezők nevében Kardos Ben de-
gúz, a helyi csoport elnöke adott rövid 
tájékoztatást az OEE Kárpát-medencei 
egyesületi nagyrendezvényének aktuá-
lis szervezési helyzetéről, a programok-
ról. A házigazdák szeretettel várják az 
érdeklődő tagtársakat!

Az OEE Nyugat-dunántúli régiós 
üléseinek szervezését és az azon való 
aktív részvételt az érintettek hagyomá-
nyosan és régóta nagyon komolyan ve-
szik. Ezzel bizonyítva az Országos Er-
dészeti Egyesülettel szembeni tisztele-
tüket, mutatva egyúttal azt is, hogy az 
egyesületi élet mennyire fontos szá-
mukra, és mennyire fontosnak tartják  
a mögöttük álló, ezer főt meghaladó 
tagság lelkiismeretes képviseletét. Ez 
az értekezlet, az itt tanúsított aktivitás is 
ékesen bizonyította ezt.

A rendezvény ebéddel és kötetlen 
baráti beszélgetéssel, ágazati helyzetér-
tékeléssel záródott. Köszönetünket fe-
jezzük ki ezúton is a TAEG Zrt.-nek a 
kiváló helyszín és a magas színvonalú 
vendéglátás biztosításáért.

Szerző: Köveskuti Zoltán, elnök, 
OEE Soproni H. Cs.
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A Nyugat-dunántúli régió 2025. évi tavaszi régiós értekezletére február 27-ére Sopronba invitálta az érintett helyi csoport 
képviselőket Bakó Csaba régióképviselő, az OEE Elnökségének tagja.
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